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Dames, Heren, 

Tot slot van deze vergadering wil ik nog even terugblikken op het 

afgelopen jaar en aansluitend nog een blik werpen op het komende jaar. 

Zoals u van mij gewend bent, hou ik het kort. 

Ook in het afgelopen jaar 2019 is er weer van alles gebeurd. 

Het jaar begon al in een paniekerige sfeer over de verf die gebruikt zou 

zijn in de elektriciteitsmasten die in de wijk verwijderd zijn. Of we wel 

wisten dat daar de gevaarlijke chroom-6 verf in zat. Na onderzoek door 

Tennet en de gemeente bleek dit echter een storm in een glas water. De 

masten in de wijk zijn verder succesvol verwijderd in de wijk. Wat ons er 

nog van rest is een bankje aan de Bep van Klaverenstraat. 

Mocht u daar de schrik van om uw hart slaan, geen paniek. Afgelopen 

jaar is de wijk geïnventariseerd en is gekeken of op geregelde afstand 

AED’s hangen. U weet wel een automatische externe defibrillator om uw 

hart weer op gang te brengen. 

Ook dit jaar heeft de wijkraad zich weer ingezet voor de leefbaarheid van 

de wijk. Met name Floriande centrum heeft veel te verwerken gehad. Na 

veelvuldige klachten is aan de Meeuwenstraat een laad- en losplek 

gekomen voor de vrachtauto’s.  

Maar de grootste aanpassingen moeten nog komen. De herinrichting van 

de Fanny Blankers-Koenlaan. In diverse sessies heeft de 

klankbordgroep FBK-laan zich de afgelopen 1,5 jaar ingezet voor een 

veiliger laan. Na een aantal gesprekken en bijeenkomsten over de 

inrichting van de weg is uiteindelijk voor een definitief ontwerp gekozen. 

In september zijn deze plannen aan de bewoners gepresenteerd. De 

plannen en financiering zijn rond en de aanbesteding loopt. In 2020 zal 

er een geheel vernieuwde FBK-laan liggen. Hopelijk ook een veiliger 

laan. Want daar hebben we het uiteindelijk voor gedaan. 

Helaas lukken er dingen soms ook gewoon niet. Ondanks een enorme 

inzet van bewoners, raadsleden en de wijkraad. De buslijn 341 begint 



steeds meer te lijken op soap van Don Quichote. Het is niet gelukt om 

Connexxion en het college te overtuigen van de noodzaak voor herstel 

van de oude of een andere lijnvoering voor de bussen. De straks geheel 

vernieuwde FBK-laan gaat de vuurdoop krijgen met al die bussen. De 

wethouder wil dat eerst afwachten voordat zij beslist of de huidige 

lijnvoering de juiste is voor de wijk. Dat laat onverlet dat we aandacht 

blijven houden voor de wensen van de bewoners voor eventuele 

alternatieve lijnvoeringen om ook de zuidrand van de wijk aansluiting te 

geven op het openbaar vervoer. 

Op 19 oktober jl. bestond de wijkraad Floriande 12,5 jaar. Dit heuglijke 

feit hebben we in de bewonersvergadering van november gevierd met 

een terugblik op wat er in die tijd gerealiseerd is. 

Verder is de samenstelling van het bestuur ook gewijzigd. Na afscheid 

van de vorige voorzitter heeft de wijkraad het een tijdje met mij moeten 

doen als waarnemend voorzitter. Omdat we Willem als nieuw bestuurslid 

konden verwelkomen bestaat het dagelijks bestuur van de wijkraad weer 

uit 3 leden en heeft Willem de functie van penningmeester op zich 

genomen en heb ik formeel de voorzittershamer geaccepteerd. 

Naast wijzigingen in het bestuur hebben we Petra van Doorn als nieuwe 

gebiedsmanager mogen verwelkomen nadat de vorige een nieuwe 

functie heeft aanvaard.  

En zo zouden we rustig het jaar uit kunnen zingen ware het niet dat vlak 

voor kerst een bewoner van de wijk Floriande om het leven kwam door 

een roofmoord. Weliswaar in een andere wijk maar dat laat onverlet dat 

veiligheid een groot goed is. 

En daarmee kom ik gelijk op een van de speerpunten van het huidige 

jaar. Veiligheid. Dit thema wil de wijkraad dit jaar prominent op de 

agenda zetten. Met name denken we daar ook weer aan 

preventiebijeenkomsten voor de bewoners en hernieuwde contacten met 

alle instanties die zorg dragen voor een veilige leefomgeving. 

Nadat we ons vorig jaar gericht hebben op flinke aanpassingen in de 

wijk, zoals de FBK-laan in het centrumgebied, zullen we ons dit jaar ook 

focussen op het gebied buiten en rondom onze wijk. Daarbij denk ik 

onder andere aan de inrichting van de Boseilanden. Na de aanleg van 



de ondergrondse elektriciteitskabels is daar een en ander omgewoeld. 

Na de afronding van de werkzaamheden zullen we aandacht vragen 

voor mogelijkheden tot ontspanning van de bewoners, voor wandelen, 

sporten en fietsen. 

Nu de Duinpolderweg weer even on hold lijkt gezet, wil de wijkraad 

weten wat er nu gaat gebeuren met de nieuwe Bennebroekerweg. Als de 

provincie het laat afweten is de gemeente aan zet. U gaat daar komend 

jaar ongetwijfeld meer over horen. 

Nadat het de Omgevingsraad Schiphol in 2019 niet gelukt is een 

gezamenlijk advies te geven over de ontwikkeling van Schiphol na 2020 

is de wijkraad benieuwd hoe de toekomst van Schiphol er dan wel uit 

gaat zien en wat dit betekent voor de wijk Floriande. 

En als laatste punt: in 2020 wil de wijkraad weer meer bekendheid geven 

van haar bestaan onder de bewoners van de wijk. Hiervoor zoeken we 

nog steeds uitbreiding van het bestuur en dan vooral op het punt 

communicatie naar de bewoners toe. 

 

Al met al genoeg punten om ons dit jaar weer mee bezig te houden. 

Ik hoop dat u ons ook in het nieuwe jaar steunt om dit doel te bereiken. 

Ik wens u allen een gelukkig en gezond 2020 toe. 

 


